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Protokół Nr II/02 
z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 
odbytej w dniu 5 grudnia 2002 r. 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego 
w Gostyniu 

 
 
Ad 1)  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Curyk o godzinie 17:00 otworzył drugą sesję 

Rady Powiatu Gostyńskiego.  

Przewodniczący Rady powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

Stwierdził, że Rada jest władna podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane kworum. Rada 

Powiatu liczy 19 radnych. Podczas stwierdzania kworum na sali obrad było obecnych 19 

radnych.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad 2)  

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad II sesji Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, że po zrealizowaniu punktu 3 porządku 

obrad głos zabierze Senator RP Pan Zbigniew Kulak. 

Radny Pan Andrzej Pospieszyński zaproponował wykreślenie z porządku obrad punktu          

8i) „rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie 

Powiatu Gostyńskiego” .   

Radny umotywował wniosek stwierdzeniem, iż nie działają jeszcze komisje rady, które 

powinny zająć się zmianami w statucie.  

Wniosek radnego Pana Andrzeja Pospieszyńskiego został przyjęty w wyniku głosowania: 10 

głosów „za” przy 9 głosach „przeciw”. 

  

Porządek obrad wraz z poprawką został przyjęty w wyniku głosowania: 19 głosów „za”. 

 

Ad 3)  

Protokół Nr I/02 z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego został przyjęty w wyniku głosowania: 

19 głosów „za”. 
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Senator RP Pan Zbigniew Kulak podziękował za zaproszenie na dzisiejsze posiedzenie 

sesji Rady Powiatu oraz złożył gratulacje wszystkim radnym, szczególnie tym, którzy objęli 

mandat radnego ponownie. Powiedział: „ Z najwyższą satysfakcją przyjąłem Państwa decyzję 

o powierzeniu funkcji Starosty Pani mgr Elżbiecie Palce. Szczerze dziękuję większości                  

z Państwa za poparcie w tajnym głosowaniu dla tej kandydatury. Jestem przekonany,                

że Powiat Gostyński tego rozstrzygnięcia nie będzie żałował. Szanowni Państwo Radni, 

składając gratulacje Pani Staroście najszybciej jak to było możliwe- ta wiadomość dotarła do 

mnie za granicą- zapewniłem już od razu wtedy, i pragnę podtrzymać to tutaj dzisiaj 

publicznie, o gotowości wspierania Państwa Radnych i Starostwa we wszystkich działaniach 

służących mieszkańcom naszego powiatu. Dotychczasowa współpraca, dla rzetelności tej 

wypowiedzi, była poprawna. Myślę iż w najbliższych latach będzie mi dane tu w Gostyniu 

znacznie pełniej wykorzystać wiele osobistych kontaktów zarówno z osobami jak                           

i instytucjami, których pomoc i życzliwość może służyć naszej społeczności. Podobnie jak 

dotychczas, gdy proszono mnie o pomoc, nigdy jej nie odmawiałem. Tym bardziej teraz wierzę 

w sukces obecnej kadencji władz powiatowych. Obiecuję, że postaram się w każdej sprawie, 

którą mi państwo zasugerujecie współuczestniczyć w jej korzystnym finalizowaniu. 

Wykorzystajmy najbliższe cztery lata, wykorzystajmy daną szansę. To nasz wspólny obowiązek 

wobec mieszkańców powiatu gostyńskiego.” 

   

Ad 4)  

Starosta Pani Elżbieta Palka przedstawiła informację z działalności Zarządu Powiatu 

Gostyńskiego z dnia 25 listopada br.  

Informacje z działalności Zarządu Powiatu z 4 października, 9 października, 18 października, 

8 listopada, 15 listopada oraz 25 listopada 2002 r. stanowią załączniki do protokołu.  

 

Ad 5)  

Radni zadali następujące pytania dotyczące informacji z działalności Zarządu Powiatu:  

§ Pan Kazimierz Musielak poprosił o wyjaśnienie dotyczące pkt 1c) informacji z dnia 

25 listopada br., czy terminy „rola” i „grunty rolne” są tożsame. 

Naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Niruchomościami 

Pan Leszek Maliński wyjaśnił, że sformułowanie „grunty rolne” może być w skrócie 

używane jako „rola”. 
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§ Pan Jerzy Giernalczyk zwrócił uwagę, że w punkcie 1 a) informacji z 4 października 

br. dotyczącej przyznania nagród Zarządu Powiatu Gostyńskiego brak jest informacji, 

z których szkół pochodzą nagrodzeni nauczyciele.  

Radny poprosił również o wyjaśnienie informacji zawartej w pkt. 3 informacji z 4 

października br. dotyczącej ugody cywilnoprawnej zawartej pomiędzy Zarządem 

Powiatu a Panem Stanisławem Glonkiem w celu zrekompensowania poniesionych 

strat na skutek zdarzenia losowego.  

 Odpowiedzi udzielili: 

Ø Pan Grzegorz Mayer, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu, 

na pytanie dotyczące ugody cywilnoprawnej. 

Pan Mayer poinformował, że podczas wichury w sierpniu br. powalone 

drzewo uszkodziło nowe ogrodzenie Pana Glonka. Pan Stanisław Glonek 

zwrócił się o naprawienie szkody. Powiatowy Zarząd Dróg jest ubezpieczony 

w PZU, w związku z czym zwrócił się o odszkodowanie. PZU nie uwzględniło 

wniosku argumentując zdarzenie działaniem „siły wyższej”- powalone drzewo 

było zdrowe. Ubezpieczenie zostałoby uwzględnione, gdyby drzewo było 

przeznaczone do wycinki, a PZD nie wykonałby tego zadania. Ponieważ 

również PZD nie mógł wypłacić odszkodowania, Pan Glonek zwrócił się z 

wnioskiem w tej sprawie do Zarządu Powiatu.  

Ø Sekretarz Powiatu Pan Mieczysław Klupczyński  na pytanie dotyczące 

nauczycieli, którym przyznano nagrody Zarządu Powiatu. 

Pan Klupczyński poinformował, że wyróżnieni nauczyciele uczą                          

w następujących szkołach: 

- Pani Aleksandra Liszczyńska- Zespół Szkół 

Ogólnokształcących w  Gostyniu 

- Pan Zdzisław Szwarczyński- Zespół Szkół Rolniczych                 

w  Grabonogu, 

- Pan Bogdan Wenderski-  Zespół Szkół Ogólnokształcących              

i Zawodowych w Krobi, 

- Pani Hanna Wieczorek- Poradnia Psychologiczno- 

Pedagogiczna  w Gostyniu, 

-  Pani Aleksandra Żytkowiak- Zespół Szkół Zawodowych              

w Gostyniu 
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§ Pan Józef Śląski zwrócił się o udzielenie dodatkowych informacji do pkt. 5c) 

informacji z 8 listopada 2002 r. dotyczących pisma Dyrektora SP ZOZ                               

o wpływających do Sądu Pracy pozwów w sprawie nie wypłacenia „13-tej pensji” za 

rok 1999, 2000, 2001. Radny zwrócił uwagę, że Rada Powiatu przyznawała 

Dyrektorowi nagrody za dobrą pracę.  

Starosta Powiatu Pani Elżbieta Palka poinformowała, że sprawa ta będzie 

omawiana na najbliższym posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 6 grudnia br.  Na 

posiedzenie zarządu zostali zaproszeni przedstawiciele SP ZOZ w Gostyniu. 

 

 

Ad 6) 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, dnia 25 listopada br. wpłynęła do 

Biura Rady interpelacja radnego Pana Janusza Tywoniuka o treści: 

„We wsi Dalabuszki są prowadzone obecnie prace nad likwidacją składowiska odpadów 

chemicznych. Prowadzenie tych robót w miesiącu listopadzie powoduje to, że materiał 

skażony jest bardzo wilgotny. Beczki z odpadami chemicznymi zawierają duży procent wody 

deszczowej, które jak się dowiedziałem w miejscu prowadzenia prac są wywożone celem 

utylizacji do Niemiec. Zapytanie moje dotyczy czy płacąc za utylizację tych odpadów procent 

wagi wody deszczowej jest odejmowany? Myślę, że nie ponieważ woda ta ulega skażeniu i 

dlatego uważam, że Państwo Polskie łożąc na likwidację mogielnika ponosi stratę. 

Dodatkowo zwracam uwagę na fakt, że droga do mogielnika jest obecnie całkowicie 

rozjeżdżona przez ciężki sprzęt i pokryta warstwą 10-20 cm błota. Zabłocone koła ciężkich 

pojazdów wyjeżdżając ze skażonego terenu roznoszą skażenie po okolicy. Warstwa błota i 

warunki atmosferyczne znacznie utrudniają pracę, przedrażając je i przedłużając termin 

realizacji.” 

Przewodniczący Rady poinformował, że dnia 26 listopada br. interpelacja została przekazana 

do Zarządu Powiatu.  

 

Ad 7) 

Radni złożyli następujące zapytania: 

§ Pan Leszek Hądzlik zapytał o możliwość wycinki drzew rosnących przy drodze 

Karzec- Sarbinowo. Sołtys Pan Stanisław Fechner zgłosił, że istnieje zagrożenie dla 

jednego z mieszkań, blisko którego rosą topole.      

§ Radny Pan Jerzy Giernalczyk  zwrócił się z pytaniami do: 
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Ø Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu, Pana Grzegorza Mayera      

w sprawie zimowego utrzymania dróg na terenie powiatu. 

Ø Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu, Pana 

Mirosława Sobkowiaka w sprawie sytuacji ludzi bezdomnych na terenie 

powiatu gostyńskiego. 

§ Radny Pan Janusz Tywoniuk zwrócił się z pytaniem dotyczącym ewentualnej 

prywatyzacji rentgena w szpitalu.  

 

Ad 8a) 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk przedstawił listę kandydatów na członków komisji          

w składzie: 

  Celka Franciszek 

Czabajski Andrzej  

Czupryński Andrzej  

Giernalczyk Jerzy 

Pospieszyński Andrzej 

Śląski Józef 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę.  

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na funkcje 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Radny Pan Andrzej Pospieszyński, w imieniu klubu SKW, zgłosił kandydaturę Pana Andrzeja 

Czupryńskiego.  

Po wyrażeniu zgody przez Pana Czupryńskiego, przystąpiono do głosowania. 

Przewodniczący pan Piotr Curyk poinformował o sposobie głosowania.  
 

W wyniku głosowania- 19 głosów „za” Pan Andrzej Czupryński został wybrany 

Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej. 
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Przystąpiono do wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Radny Pan Stanisław Zaremba zgłosił kandydaturę Pana Jerzego Giernalczyka, który wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

 

W wyniku głosowania- 19 głosów „za” Pan Jerzy Giernalczyk został wybrany Zastępcą 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Przystąpiono do wyboru Sekretarza Komisji Rewizyjnej. 

Radny Pan Stanisław Zaremba zgłosił kandydaturę Pana Józefa Śląskiego, który wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

 

W wyniku głosowania- 19 głosów „za” Pan Józef Śląski został wybrany Sekretarzem 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Przystąpiono do głosowania całego składu Komisji Rewizyjnej. 

W wyniku głosowania- 19 głosów „za” członkami Komisji Rewizyjnej zostali: 

 Celka Franciszek 

Czabajski Andrzej  

Pospieszyński Andrzej 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, iż Rada podjęła, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania, uchwałę Nr II/6/02 w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej. 

Ww. uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

  

Ad. 8 b) 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk przedstawił listę kandydatów na członków komisji                  

w składzie: 

  Czupryński Andrzej 

 Nowak Mieczysław 

 Pospieszyński Andrzej 

 Sikora Janusz 
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 Śląski Józef 

Wachowiak Krzysztof 

Zaremba Stanisław 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę.  

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na funkcje 

Przewodniczącego Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego. 

Radny Pan Kazimierz Dworecki, zgłosił kandydaturę Pana Józefa Śląskiego. 

Radny Pan Andrzej Pospieszyński zgłosił kandydaturę Pana Janusza Sikorę. 

Po wyrażeniu zgody przez obu kandydatów, przystąpiono do głosowania. Przewodniczący 

Pan Piotr Curyk poinformował, że każdy radny ma po 1 głosie czyli może głosować tylko nad 

jedną kandydaturą.  
 

W wyniku głosowania kandydaci uzyskali następującą liczbę głosów: 

Pan Sikora Janusz- 9 głosów „za” 

Pan Śląski Józef- 10 głosów „za” 

Przewodniczącym Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego została wybrany 

Pan Józef Śląski. 
 

Przystąpiono do głosowania całego składu Komisji.  

W wyniku głosowania- 19 głosów „za” członkami Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego zostali: 

 Czupryński Andrzej 

 Nowak Mieczysław 

 Pospieszyński Andrzej 

 Sikora Janusz 

 Wachowiak Krzysztof 

Zaremba Stanisław 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, iż Rada podjęła, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania, uchwałę Nr II/7/02 w sprawie powołania Komisji Budżetu, 

Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego. 

Ww. uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 8 c)  
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji  Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 
Środowisk. 
 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk przedstawił listę kandydatów na członków komisji                  

w składzie: 

  Celka Franciszek 

 Hądzlik Leszek 

 Marszałek Grzegorz 

 Nowak Mieczysław 

 Puślednik Kazimiera 

 Tywoniuk Janusz 

 Wachowiak Krzysztof 

 

Radny Pan Janusz Tywoniuk wycofał swój udział w ww. komisji. Pozostali kandydaci 

wyrazili zgodę.  

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na funkcje 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska . 

Radny Pan Kazimierz Musielak zgłosił kandydaturę Pana Leszka Hądzlika. 

Radny Pan Kazimierz Dworecki, zgłosił kandydaturę Pana Franciszka Celkę 

Po wyrażeniu zgody przez obu kandydatów, przystąpiono do głosowania. Przewodniczący 

Pan Piotr Curyk poinformował, że każdy radny ma po 1 głosie czyli może głosować tylko nad 

jedną kandydaturą.  
 

W wyniku głosowania kandydaci uzyskali następującą liczbę głosów: 

Pan Celka Franciszek- 10 głosów „za” 

Pan Hądzlik Leszek- 9 głosów „za” 

Przewodniczącym Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego została wybrany 

Pan Franciszek Celka. 
 

Przystąpiono do głosowania całego składu Komisji.  

W wyniku głosowania- 19 głosów „za” członkami Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska zostali: 
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 Hądzlik Leszek 

 Marszałek Grzegorz 

 Nowak Mieczysław 

 Puślednik Kazimiera 

 Wachowiak Krzysztof 

 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, iż Rada podjęła, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania, uchwałę Nr II/8/02 w sprawie powołania Komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

Ww. uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 8 d) 
 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Samorządowo – Organizacyjnej                    
i Porządku Publicznego. 
 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk przedstawił listę kandydatów na członków komisji                  

w składzie: 

  Curyk Piotr 

 Dworecki Kazimierz 

 Giernalczyk Jerzy 

 Marszałek Grzegorz 

 Musielak Kazimierz 

 Zaremba Stanisław 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę.  

 

Przewodniczący Pan Piotr Curyk zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na funkcje 

Przewodniczącego Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego. 

Radny Pan Janusz Sikora zgłosił kandydaturę Pana Grzegorza Marszałka. 

Radny Pan Kazimierz Dworecki, zgłosił kandydaturę Pana Jerzego Giernalczyka. 

Po wyrażeniu zgody przez obu kandydatów, przystąpiono do głosowania. Przewodniczący 

Pan Piotr Curyk poinformował, że każdy radny ma po 1 głosie czyli może głosować tylko nad 

jedną kandydaturą.  
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W wyniku głosowania kandydaci uzyskali następującą liczbę głosów: 

Pan Giernalczyk Jerzy- 10 głosów „za” 

Pan Marszałek Grzegorz- 9 głosów „za” 

Przewodniczącym Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego został 

wybrany Pan Jerzy Giernalczyk. 
 

Przystąpiono do głosowania całego składu Komisji.  

W wyniku głosowania- 19 głosów „za” członkami Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska zostali: 

Curyk Piotr 

 Dworecki Kazimierz 

 Marszałek Grzegorz 

 Musielak Kazimierz 

 Zaremba Stanisław 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, iż Rada podjęła, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania, uchwałę Nr II/9/02 w sprawie powołania Komisji 

Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego. 

Ww. uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad. 8 e) 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych, 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk przedstawił listę kandydatów na członków komisji                  

w składzie: 

  Czabajski Andrzej 

 Dworecki Kazimierz 

 Hądzlik Leszek 

 Puślednik Kazimiera 

 Sikora Janusz 

 Tywoniuk Janusz 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę.  

 

Przewodniczący Pan Piotr Curyk zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na funkcje 

Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych. 
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Radny Pan Kazimierz Dworecki, zgłosił kandydaturę Pana Janusza Tywoniuka. 

Radny Pan Andrzej Pospieszyński zgłosił kandydaturę Pana Andrzeja Czabajskiego. 

 

Po wyrażeniu zgody przez obu kandydatów, przystąpiono do głosowania. Przewodniczący 

Pan Piotr Curyk poinformował, że każdy radny ma po 1 głosie czyli może głosować tylko nad 

jedną kandydaturą.  
 

W wyniku głosowania kandydaci uzyskali następującą liczbę głosów: 

Pan Czabajski Andrzej- 9 głosów „za” 

Pan Tywoniuk Janusz- 10 głosów „za” 

Przewodniczącym Komisji Spraw Społecznych został wybrany Pan Janusz Tywoniuk. 
 

Przystąpiono do głosowania całego składu Komisji.  

W wyniku głosowania- 19 głosów „za” członkami Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska zostali: 

 Czabajski Andrzej 

 Dworecki Kazimierz 

 Hądzlik Leszek 

 Puślednik Kazimiera 

 Sikora Janusz 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, iż Rada podjęła, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania, uchwałę Nr II/10/02 w sprawie powołania Komisji Spraw 

Społecznych. 

Ww. uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, że w przerwie obrad w pok. nr 24 

odbędzie się posiedzenie Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego. 

Ponadto Przewodniczący poinformował, że otrzymał pismo od Rady Rodziców  Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Gostyniu- uczniowie klasy II b Gimnazjum Samorządowego organizują 

zbiórkę pieniędzy na dofinansowanie działalności szkoły, w związku z tym proszą o wyrażenie 

zgody na sprzedaż prac w przerwie obrad Rady. 

Pani Hanna Hejduk poinformowała, że zebrane pieniądze zostaną przeznaczone na 

organizację wyjazdu- zielona szkoła.   
Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk  ogłosił 40 minutową przerwę. 
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Po przerwie wznowiono obrady Rady Powiatu. 

 

Ad 8 f) 

Podjęcie uchwały w sprawie nawiązania stosunku pracy z Przewodniczącym Zarządu 

Powiatu Gostyńskiego. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że w  

związku z wyborem na stanowisko Starosty Gostyńskiego Pani Elżbiety Palki do czynności z 

zakresu prawa pracy wykonywanych przez organ stanowiący, związanych z zatrudnieniem na 

stanowisku starosty, a wynikających z przepisów ustawy o pracownikach samorządowych 

należy nawiązanie stosunku pracy oraz ewentualne ustalenie czynności, które w imieniu rady 

wykonywał będzie Przewodniczący Rady z wyłączeniem jego prawa do ustalania 

wynagrodzenia. Ustalenie wynagrodzenia dla przewodniczącego zarządu należy zgodnie z 

przepisem art. 12 pkt 2 ustawy o samorządzie powiatowym do wyłącznej kompetencji rady 

powiatu.  

W związku z powyższym zaproponował ustalenie wynagrodzenia wg. składników 

wskazanych w § 1 i 2 projektu uchwały tj. w łącznej wysokości 7.928 zł.  

Ponadto wskazał, iż przepis art. 20 ust. 3 ustawy o pracownikach samorządowych ustanawia 

maksymalne miesięczne wynagrodzenie członka zarządu jednostki samorządu terytorialnego 

łącznie z dodatkiem za wieloletnią pracę na poziomie siedmiokrotności kwoty bazowej 

określanej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe 

na podstawie przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń w 

państwowej sferze budżetowej oraz o zmianie niektórych ustaw (Dz. U. Nr 110, poz. 1255 ze 

zmianami). Kwota bazowa według ustawy budżetowej na 2002 rok wynosi 1.603,56 zł. W 

związku z powyższym maksymalne wynagrodzenie dla członka zarządu jednostki samorządu 

terytorialnego stanowi kwotę 11.224,92 zł. Ponadto przepisy rozporządzenia Rady Ministrów 

z dnia 26 lipca 2000 r. wprowadziły kategorie jednostek samorządu terytorialnego w 

zależności od liczby mieszkańców zamieszkujących teren danej jednostki (zgodnie z 

delegacją ustawową wynikającą z art. 20 ust. 2 ustawy o pracownikach samorządowych). W 

powiatach wprowadzono następujące trzy kategorie: 

- do 60 tys. mieszkańców; 

- powyżej 60 tys. do 120 tys. mieszkańców; 

- powyżej 120 tys. mieszkańców. 
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Powiat Gostyński mieści się w przedziale powyżej 60 tys. do 120 tys. mieszkańców i 

maksymalne miesięczne wynagrodzenie dla przewodniczącego zarządu wynikające z 

przepisów ustawy i rozporządzenia może wynosić łącznie z dodatkiem za wieloletnią pracę 

oraz 40% dodatkiem specjalnym kwotę 9.667 zł. 

 

Wicestarosta Pan Eugeniusz Bindrowski poinformował, że Zarządu Powiatu w dniu 5 

grudnia 2002 r. zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Józef Śląski poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt 

uchwały pozytywnie.(uchwała Nr 1/3/02 z dnia 5 grudnia 2002 r.) 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk otworzył dyskusję. 

W dyskusji nie zabrano głosu. 

 

 Uchwała Nr II/11/02 w sprawie nawiązania stosunku pracy z Przewodniczącym Zarządu 

Powiatu Gostyńskiego została przyjęta w wyniku głosowania: 14 głosów „za” przy 5 głosach 

„wstrzymujących się” .  

Wyżej wymieniona uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 8 g)  

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia terminów na wydanie przez komisje opinii o projekcie 

budżetu powiatu na 2003 r. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk przedstawił projekt chwały. Przewodniczący 

poinformował, że zgodnie z postanowieniami § 7 ust. 2 uchwały Nr X/53/99 Rady Powiatu 

Gostyńskiego z dnia 30 czerwca 1999 r. w sprawie określenia trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej komisje rady w terminie do dnia 30 listopada danego roku budżetowego 

odbywają posiedzenia, na których formułują na piśmie swoje opinie o projekcie budżetu. 

Natomiast zgodnie z ust. 4 opinie te przedkładane są Przewodniczącemu Rady oraz 

przedstawiane komisji budżetowej, która w terminie do 10 grudnia danego roku formułuje 

ostateczną opinię o projekcie budżetu, którą przedkłada również Przewodniczącemu Rady.  

Zarząd Powiatu Gostyńskiego zgodnie z terminami wynikającymi z ustawy o samorządzie 

powiatowym oraz ustawy o finansach publicznych przedłożył w  dniu 15 listopada 2002 r. 

projekt budżetu na 2003 rok. Projekt ten został przekazany Paniom i Panom  radnym w dniu 
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19 listopada 2002 r. na sesji rady. Jednakże w związku z tym, iż wybory do rady powiatu 

odbyły się w dniu 27 października 2002 r., a I sesja w dniu 19 listopada 2002 r. i nie 

powołano jeszcze komisji rady, w trakcie prac nad projektem budżetu na 2003 r. nie można 

zachować terminów dotyczących wydania opinii przez komisje rady, określonych w 

cytowanych postanowieniach § 7 ust. 2 i 4 uchwały w sprawie określenia trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej. W związku z tym, iż zgodnie z przepisem art. 122 ustawy o 

finansach publicznych uchwała budżetowa może być w szczególnie uzasadnionych 

przypadkach uchwalona do 31 marca roku budżetowego, zaproponował Wysokiej Radzie by 

wyjątkowo w stosunku do projektu budżetu na 2003 rok terminy na wydanie opinii przez 

komisje rady ustalić tak jak w § 2 projektu uchwały. Tak ustalone terminy pozwolą na 

uchwalenie budżetu w terminie do końca miesiąca stycznia 2003 roku.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego  Pan Józef 

Śląski poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie ( uchwała Nr 

1/1/02 z dnia 5 grudnia 2002 r. ). 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk otworzył dyskusję.  

W dyskusji nie zabrano głosu. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk przeprowadził głosowanie.  

 

Uchwała Nr II/12/02 w sprawie ustalenia terminów na wydanie przez komisje rady opinii o 

projekcie budżetu powiatu na 2003 r. została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów ‘za”. 

 

Wyżej wymieniona uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 8 h)  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2002 r.   

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Eleonora 

Gościniak..  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego  Pan Józef 

Śląski poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie ( uchwała Nr 

1/2/02 z dnia 5 grudnia 2002 r.). 
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Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk otworzył dyskusję.  

Radny Pan Andrzej Pospieszyński  zwrócił się o uzasadnienie przesunięcia między 

paragrafami w dziale „Administracja Publiczna”. 

Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak wyjaśniła, że przesunięcia pomiędzy 

paragrafami i rozdziałami w dziale Administracja Publiczna wynikają z konieczności 

wypłacenia diet radnym za miesiąc listopad, tzn. z dniem uzyskania mandatu radnego. 

Sekretarz Powiatu Pan Mieczysław Klupczyński poinformował, że zgodnie z uchwałą Nr 

IV/12/99 Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości diet dla Przewodniczącego                      

i Wiceprzewodniczących Rady, członków Zarządu Powiatu, Przewodniczących komisji oraz 

radnych diety zostaną wypłacone od dnia 1 listopada br, a nie od dnia I sesji Rady. Ponadto za 

okres do 19 listopada br. działał Zarząd Powiatu poprzedniej kadencji i w związku z tym za 

ten okres członkowie zarządu również muszą otrzymać diety.  

Radny Pan Andrzej Pospieszyński zapytał, od jakiego momentu zostaje się radnym- od dnia 

wyboru, czy od dnia ślubowania.  

Sekretarz Powiatu Pan Mieczysław Klupczyński wyjaśnił, że radnym zostaje się od dnia 

wyborów, jeżeli radny nie złoży ślubowania w określonym terminie, jago mandat radnego 

wygasa.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk przeprowadził głosowanie.  

Autopoprawka została przyjęta w wyniku głosowania- 19 głosów „za”. 

 

Uchwała Nr II/13/02 w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2002 rok została 

przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”. 

 

Wyżej wymieniona uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 9) 

Starosta Pani Elżbieta Palka poprosiła o udzielenie odpowiedzi na zapytanie radnego Pana 

Leszka Hądzlika dotyczące możliwości wycinki drzew przy drodze Karzec- Sarbinowo oraz 

pytanie radnego Pana Jerzego Giernalczyka dotyczące zimowego utrzymania dróg Dyrektora 

Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu.  

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Pan Grzegorz Mayer na pytanie radnego Pana 

Hądzlika dotyczące możliwości wycinki drzew odpowiedział, że mieszkańcy wioski nie 

złożyli stosownego wniosku do powiatu, a tylko taki wniosek może zostać rozpatrzony. 

Każdy wniosek złożony do powiatu musi zostać zaopiniowany przez konserwatora przyrody.  
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Jeżeli wniosek zostanie zaopiniowany pozytywnie, PZD występuje do właściwej gminy o 

wydanie decyzji. Dyrektor zaznaczył, że konserwator może wydać stosowną opinię dopiero 

wiosną, kiedy może ocenić listność drzewa.  

Odpowiadając na pytanie radnego Pana Giernalczyka dotyczące zimowego utrzymania dróg, 

Dyrektor poinformował, że w miesiącu wrześniu odbył się przetarg na obsługę zimy 2002-

2003. Do przetargu zgłosiło się 7 jednostek.  Wszystkie pługi śnieżne oraz piaskarki są 

obsługiwane przez jednostki z zewnątrz. Podpisano również kilka umów z właścicielami 

sprzętu ciężkiego. W miesiącu styczniu zostanie przeprowadzony przetarg na zakup soli i 

piasku. Dyrektor poinformował, że firma – Rolnicza Spółdzielnia Produkcyjna z Kromolic- 

będzie obsługiwać Pogorzelę i Borek oraz częściowo Pępowo, firma z Krobi- Krobię i 

Poniec, oraz firma „TRANS-DRÓG” z Grabonogu- gminy Piaski i Gostyń.  

Dyrektor Pan Mayer zwrócił się do Przewodniczącego Rady Pana Curyka o umieszczenie w 

porządku obrad najbliższej sesji Rady Powiatu punktu w sprawie przedstawienia informacji           

„ Zimowe utrzymanie dróg”. Ponadto dyrektor poinformował, że dnia 6 grudnia odbędzie się 

spotkanie Starosty Gostyńskiego z wójtami i burmistrzami, na którym zostanie również 

omówiony temat zimowego utrzymania dróg. 

Starosta Pani Elżbieta Palka poprosiła o udzielenie odpowiedzi na zapytanie radnego Pana 

Jerzego Giernalczyka dotyczące problemu ludzi bezdomnych Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie .  

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pan Mirosław Sobkowiak 

poinformował, że został przygotowany program „Zima”. Program obejmuje pomoc osobom w 

wieku podeszłym, osobom chorym, samotnym , potrzebującym pomocy oraz osobom 

biednym. Na terenie powiatu gostyńskiego oficjalne zarejestrowane są trzy osoby bezdomne. 

Pomoc osobom bezdomnym jest zadaniem własnym gminy. Również powiat jest 

przygotowany do udzielenia pomocy osobom bezdomnym. Pomoc obejmuje znalezienie 

schronienia- miejsca zostały przygotowane w niektórych Domach Pomocy Społecznej, w 

Domu Dziecka w Bodzewie oraz w Bonifraterskim Ośrodku Interwencji Kryzysowej w 

Piaskach. Dodatkowo w programie są informacje o innych formach pomocy- rzeczowej, 

żywnościowej, medycznej. W system pomocy włączone są takie służby jak opiekunki 

środowiskowe, pogotowie ratunkowe, ZOZ, ośrodki pomocy społecznej. Szczegółowy 

informator o tym programie zostanie ukończony 12 grudnia br. Zostanie on przesłany do 

wójtów i burmistrzów oraz do starostwa.  
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 Starosta Pani Elżbieta Palka poinformowała, że odpowiedź na pytanie radnego Pana 

Janusza Tywoniuka  dotyczące prywatyzacji rentgena zostanie udzielona pisemnie w terminie 

późniejszym.  

 

Ad 10 ) 

Radny Pan Kazimierz Musielak złożył w imieniu klubu radnych SKW oświadczenie o 

treści: „Radni klubu SKW oświadczają, że Pan Wicestarosta Gostyński Bindrowski 

powiedział dziennikarzom nieprawdę, gdyż to co przeczytaliśmy w prasie jest nieprawdą. 

Otóż Pan Eugeniusz Bindrowski jest podpisany w umowie koalicyjnej między PSL a SKW , a z 

prasy dowiadujemy się, że z nim nic nie uzgodniono i że nie podpisywał żadnych umów 

koalicyjnych. Radni klubu SKW nie nazywają Pana Bindrowskiego zdrajcą lecz po prostu 

perfidnie kłamie, chyba że w chwili pospisywania się pod umową koalicyjną opanowała go 

pomroczność lub po prostu zapomniał, że takie uzgodnienia były podpisywane. W związku z 

takim zachowaniem się Pana Wicestarosty Eugeniusza Bindrowskiego straciliśmy całkowite 

zaufanie co do jego wypowiedzi i postępowania, i uważamy że jest osobą niewiarygodną”                                                                                                                                                                                                                   

 

Ad 11) 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, że do Biura Rady wpłynęło 

zaproszenie dla radnych do udziału w III Mistrzostwach Radnych i Pracowników 

Samorządowych w szachach, które odbędą się w Turku. Zgłoszenia można składać do 9 

grudnia do Biura Rady. 

Ponadto Przewodniczący Pan Curyk zwrócił się do Przewodniczących komisji stałych, z 

wyjątkiem Komisji Rewizyjnej, aby wybrały ze swego składu po jednym przedstawicielu do 

komisji opiniującej wnioski o dotacje.  

Przewodniczący przypomniał radnym, iż zgodnie z podjętą wcześniej uchwałą, do 31 grudnia 

komisje muszą zaopiniować projekt budżetu na 2003 rok. Zwrócił się do radnych o zwracanie 

do Biura Rady wypełnionych ankiet oraz oświadczeń majątkowych. Nie złożenie oświadczeń 

majątkowych w terminie skutkować będzie wstrzymaniem wypłat diet.  

Przewodniczący powiedział, iż kolejna sesja Rady Powiatu odbędzie się 30 grudnia br. 

Radny Pan Jerzy Giernalczyk powiedział, że w materiałach na posiedzenie sesji rady 

Powiatu radni otrzymali sprawozdanie z Powiatowego Urzędu Pracy za miesiąc październik. 

Radny zwrócił się z pytaniem, czy w miesiącu październiku zostały złożone wnioski od 

bezrobotnych na uruchomienie działalności gospodarczej. 
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Informacja zawiera również dane na temat likwidacji Gminnej Spółdzielni „Samopomoc 

Chłopska” w Krobi. Radny stwierdził, że jest to przykre dla mieszkańców Krobi, gdyż 

spółdzielnia ta kiedyś prężnie działała. Radny powiedział, iż brał udział w jednym z zebrań na 

terenie Krobi, na którym jeden z mieszkańców, będący jednocześnie byłym pracownikiem 

owej spółdzielni, bardzo krytycznie ustosunkował się do decyzji władz samorządowych 

dążących do likwidacji tego sektora. Radny zwrócił się o wyjaśnienie znaczenia zapisu 

„liczba objętych osób do zwolnienia-  29/16”. 

Zastępca Kierownika Powiatowego Urzędu Pracy Pani Justyna Marciniak wyjaśniła, że 

liczba 29/16 informuje, że ogółem przewidzianych do zwolnienia jest 29 osób,  z czego 16 

osób to kobiety.  Odpowiadając na pytanie radnego dotyczące wniosków na uruchomienie 

działalności gospodarczej Pani Marciniak potwierdziła, że w miesiącu październiku nie 

wpłynął żaden wniosek. Natomiast w poprzednich miesiącach wpływały takie wnioski do 

PUP, ale ze względu na brak środków, pożyczki nie są wypłacane.  

 

Ad 12) 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zamknął II sesję Rady Powiatu Gostyńskiego                    

o godzinie 19 45. 
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